
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 
 

Indiener:    Kevin Hauser VVD fractie 
 
Datum indiening vraag:   21 augustus 2018 
 
Datum verzending antwoord:  5 september 2018 
 

Formulering: ontsluiting industriepark de Russchemors, Neede 
 

Naar aanleiding van het in gesprek zijn met ondernemers die gevestigd zijn op dit 
industriepark en naar aanleiding van antwoorden op eerder gestelde vragen (resp. 4 
april en 19 maart 2018) stelt de VVD-fractie u de volgende vragen: 
 
 

1. Is het correct dat B&W in de vorige bestuursperiode contact heeft gehad met 
ondernemers om hen initiatief te laten nemen voor de realisatie van een nieuwe 
ontsluiting vanaf de bocht Parallelweg / Oude Eibergseweg richting de 
Haaksbergseweg? En zo ja, waarom is dit niet bekend gemaakt?  

 
Antwoord: 
Dit is ons niet bekend. 
 

2. Uit verkeersveiligheidoverwegingen is desbetreffende ontsluiting in een eerder 
stadium afgevallen (beantwoording 4 april ’18). In hoeverre is het groeiende 
vrachtverkeer dat via de Oude Eibergseweg straks geen belemmering voor de 
vekeersveiligheid? 
 

Antwoord: 
Bij de beantwoording in april is de ontwikkeling van de Russchemors meegenomen. 
Mede omdat de aansluiting van de Oude Eibergseweg en de Haaksbergseweg (N315) 
momenteel wordt verbeterd, is groei van het vrachtverkeer op de Oude Eibergseweg 
mogelijk zonder dat de verkeersveiligheid in het geding komt. 
 
Overigens is de verwachting dat een nieuwe ontsluiting over de Russchemors leidt tot 
een verschuiving van verkeersdruk naar de Parallelweg en de Stationsweg. Deze 
verschuiving is ongewenst ten aanzien van de verkeersveiligheid ter plaatse van de 
Stationsweg en de Parallelweg  
Dit is ook in de beantwoording van de vragen in april 2018 benoemd. 
 

3. In de beantwoording van 4 april ’18 blijkt dat B&W een nieuwe ontsluiting niet 
noodzakelijk acht. Needse belangenorganisaties en direct betrokken ondernemers 
zijn een andere mening toegedaan. Welk initiatief heeft de gemeente tot nu toe 
genomen om te weten wat de precieze bezwaren zijn vanuit deze 
belanghebbenden om géén nieuwe ontsluiting te realiseren? 
 

Antwoord: 
De gemeente heeft korte lijnen met de Ondernemers vereniging Neede (OVN) en de 
Gemeenschapsraad Neede (GN). Er is regelmatig direct contact tussen de gemeente 
(team economische zaken) en de OVN. Naast het directe contact is de 
ondernemersvereniging ook vertegenwoordigd in Platform BV Berkelland. Ook hier zijn 
de lijnen kort met de gemeente en is er één keer per maand een bestuursvergadering 
waarin zowel de gemeente als de voorzitter van de OVN vertegenwoordigd zijn.  
 
Daarnaast is er ook nog contact via het Keurmerk Veilig Ondernemen waar de 
gemeente samen met ondernemers een aantal keer per jaar bijeenkomt. Tijdens de 
jaarlijkse schouw worden ook aspecten meegenomen zoals verkeer en veiligheid. 
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Naast bovengenoemde “georganiseerde contacten” zijn er ook regelmatig 
bedrijfsbezoeken. Vanzelfsprekend ook bij bedrijven op het bedrijventerrein in Neede.  
 
Tijdens de overleggen en contacten, zoals hiervoor genoemd, is het thema 
bereikbaarheid regelmatig onderwerp van gesprek.   
 

4. Ter aanvulling op de bovenstaande vraag: hoe draagt B&W er zorg voor dat zij in 
gesprek blijft met de belanghebbenden en komen tot een wenselijke oplossing 
voor de huidige bezwaren om geen nieuwe ontsluiting te realiseren? 
 

Antwoord: 
Zie antwoord op vraag 3. 
   

 

Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


